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CHINA

全程无购物站 NO SHOPPING STOP

BEST OF GUIZHOU

贵州
山水风情游

8天DAYS 7晚NIGHTS

Tour Code:
G1.21 KWE

The largest waterfall in China and Asia ‘’Huangguoshu Waterfall’’
中国及亚洲第一大瀑布《黄果树大瀑布》

‘Xijiang Qianhu Miao Village’ is the largest Miao village in China
《西江千户苗寨》是中国最大的苗族村寨

Whole journey stay Local 5    Hotel
全程准五   酒店

The most typical karst landforms – Wanfenglin
最典型的喀斯特地貌 - 万峰林
World Heritage ‘DaXiaoQiKong’ Scenic Area
世界遗产名录《大小七孔景区》

精粹程行
H I G H L I G H T

Bouyei Eight Big Bowl Flavor
布依八大碗风味

Sour Soup Fish Flavor
酸汤鱼风味

libo Cuisine
荔波风味

Miaojia Cuisine
苗家风味

Long Table Feast
长桌宴风味

特选 食膳
Special Cuisine



Tour Code: G1.21 KWE

8天7晚8天7晚

贵州山水风情游贵州山水风情游

（机上用餐/晚）1 吉隆坡 昆明

（早/-/-）8 贵阳 吉隆坡昆明

集合于吉隆坡机场,飞往昆明。抵达后，享用晚餐及入住酒店。

体验【乘搭高铁】往盘州 (约1小时) ※ 列车车票需根据情况调整

2 昆明 盘州 兴义 （早/午/晚）

3 兴义 万峰湖 安顺 （早/午/晚）

5 乌江寨 遵义 凯理 （早/午/晚）

6 凯理 卡拉村(丹寨) 荔波 （早/午/晚）

7 荔波 龙里水乡 贵阳 （早/午-黔味肉饼鸡火锅）

4 安顺 黄果树瀑布 乌江寨 （早/午/晚）

卡拉村(丹寨) [卡拉鸟笼银匠村]，已有400 多年的鸟笼编织历史是中国最大的手工鸟笼制作工艺基.

夜游荔波古镇

龙里水乡[配合项目] 是一座水乡古城，仿照江南园林以及乌镇以水筑城打造的水上古城。共投资100亿

黔味肉饼鸡火锅 [配合项目]

甲秀楼 (外观) 是中国贵州省省会贵阳的著名地标。这是一个在该地区具有重要意义的历史和文化遗址。

青云市集 打卡贵阳新晋网红美食街青云市集。

万峰林
(含电瓶车)

[西峰林] 万峰林属于中国西南喀斯特地貌，堪称中国锥状喀斯特博物馆，被称誉 为“天下奇观”。万峰林包括东
、西峰林，景观各异，是国内最大、最典型的喀斯特峰林。

乌江寨景区 [乌江星音乐水舞秀] [无人机灯光表演] [孔明灯放飞的夜景] 
游览江水如同碧绿的绸缎环绕小寨，江面荡漾着山形塔影，在阳光下熠熠生辉。

贵秀 [配合项目] 龙里水乡旅游生态城携手有着二十余年丰富经验的文旅导演团队，精心打造的一场大型演艺秀！整场表演将带
您领略贵黔大地波澜壮阔而又瑰丽多姿的山水与人文传奇。

万峰湖
(含船游)

深入体验万峰湖的壮丽美景

黄果树瀑布 
(含环保车+含双程扶梯)

[陡坡塘瀑布] [天星桥景区] [含单程缆车] 
它是亚洲最大、最壮观的瀑布之一，是一个受欢迎的旅游胜地。黄果树瀑布以其宏伟和自然美景而闻名。它
高约77.8米(255 英尺)，宽约 101 米(331 英尺)，是中国最宽的瀑布之一。瀑布从一系列的石灰岩台阶上倾泻而
下，形成了令人叹为观止的水流和雾气奇观。

西江千户苗寨景区 [含4段电瓶车] [试穿苗族服饰] [西江苗族博物馆] [苗族歌舞表演] [苗族风俗人情片段表演]
它以世界上最大的苗族少数民族村庄而闻名。该村依山傍水，具有苗族传统建筑、 独特的风俗习惯和丰富的
文化底蕴.西江千户苗寨约有一千户人家，故名“千户”。 该村为游客提供亲身体验苗族文化的机会。
※ 苗族服饰体验拍照每人赠送照片一张

※ 请注意此歌舞秀如特殊原因停演，恕不退费。

小七孔风景区
(含游船+环保车)

[卧龙潭] [翠谷瀑布] [石上森林] [六十八级跌水瀑布] [拉雅瀑布] [小七孔古桥]
这个景区被称为”小七孔”，它指的是一系列七个天然溶洞和峡谷。游客可以探索这些洞穴和峡谷，欣赏到独特
的岩层、地下河流和美丽的风景。喀斯特地貌通常由溶解石灰岩或石膏等溶解性岩石形成，经过漫长的地质
过程，形成了各种奇特的地形。

送往机场，然后搭乘客机返回温馨家园！

体验【乘搭高铁】往昆明 (约2.5小时)

配合项目：

龙里水乡 +《贵秀》+ 黔味肉饼鸡火锅

603-8060 1199



Tour Code: G1.21 KWE

Compulsory Item:

Longli Water Town + Guixiu show + Guizhou Flavored Meatloaf Chicken Hot Pot

8 DAYS 7 NIGHTS

BEST OF GUIZHOU

(MOB/D)1 Kuala Lumpur Kunming

(B/L/-)8 Guiyang Kuala LumpurKunming
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[West Peak Forest] 
Wanfenglin belongs to the southwestern karst landform of China. It is called the China Cone Karst Museum and 
is known as the “World Wonders”.
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��������������������������� The famous scenic spot and Guiyang’s symbol.
������������������� where you can freely taste a variety of local delicacies
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[Steep Slope Pond Waterfall] [Tianxing Bridge Scenic Area] [Includes One Way Cable Car Ride] 
It is one of the largest and most spectacular waterfalls in Asia and is a popular tourist attraction. Huangguoshu 
Waterfall is known for its grandeur and natural beauty. It is approximately 77.8 meters (255 feet) in height and 
101 meters (331 feet) in width, making it one of the widest waterfalls in China. The waterfall cascades down a 
series of limestone steps,creating a breathtaking spectacle of rushing water and mist.
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[Wolong Pond] [Cuigu Waterfall] [Shishang Forest] [Sixty-Eight Level Falls] [Laya Waterfall] [Xiaoqikong Ancient 
Bridge] 
It is known for its stunning karst landscape, crystal-clear rivers, lush vegetation, and diverse wildlife. The scenic 
areais named after the “Xiaoqikong” or “Little Seven Holes,” which refers to a series of seven natural karst caves 
and gorges.Visitors can explore these caves and gorges, marveling at the unique rock formations, underground 
rivers, andpicturesque landscapes. 

��������������� [Wujiang Star Music Water Dance Show] [Drone Light Show] [Enjoy the Night View of Kongming Lanterns Flying] 
located in southwest China’s Guizhou, which famous with Wujiang boat, stilted buildings, light show and original 
natural scenery.
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Longxiang Water Large-scale indoor multimedia performance. The video design is unique. The goal is to present 
the most exquisite, high-definition immersive effects. The wonderful story that touches people’s hearts, or the 
time travel that integrates the evolution of Guizhou for thousands of years, you will never forget it.
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one of China’s five largest freshwater lakes.
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with a history of more than 400 years of birdcage weaving , it is the largest handmade birdcage craft base in 
Chiana.

���������������������� (Includes 4 section of electrical car) [Traditional Miao Costume] [Xijiang Miao’s Museum] [Miao’s Culture Dance 
show] [Miao’s Traditional Custom Performance] The largest Miao Village in China. A continuous row of houses 
spreads in line of the hilly area.
※ Please note that no refunds will be issued for this performance in the event of its suspension due to special circumstances.
※ Miao Ethnic Costume Experience + Complimentary Photo for Each Person

3 Xingyi Wangfeng Lake AnShun (B/L/D)

4 AnShun HuangguoShu Waterfall Wujiang (B/L/D)

5 Wujiang Xijiang Miao Village Kaili (B/L/D)

6 Kaili Kara Village Libo (B/L/D)

7 Libo Longli Water Town Guiyang (B/L-Guizhou Flavored Meatloaf Chicken)

2 Kunming Panzhou Xingyi (B/L/D)
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NOTES 中国CHINA

1. 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所
变动，本社将另行个别通知。

2. 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
3. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或会遇上行李箱得放置在车厢的可能，所以一人一座位为前提。
4. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
5. 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请见谅。团体房型及等级

分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
6. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
7. 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有光保障范围及承保条款，请参阅保单。
8. 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权力

，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
9. 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
10. 行程表附上的照片仅供参考。
11. 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条规细节。
12. 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
13. 2岁-11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

1. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary ststed in the brochure are subject without prior notice. Any changes after booking 
shall be advised accordingly.

2. The sequence of otonerary, meal and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
3. Tour bues are arranged based on group size. Every pasenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it 

shall be reserved for baggage storage.
4. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
5. Due to the seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the 

indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
6. The room type nad category allocated shall depend on the hotel’s room availability and arrangement, and is not predetermined by the 

Company.
7. Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour 

members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
8. Due to the adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to 

rearrange, change or abandon the tr itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
9. For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
10. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
11. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard term and conditions.
12. An international passport r other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to 

country of origin.
13. 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.

附带条约

DEPARTURE DATE

TERMS & CONDITION

VISA FEE
签证费

TRAVEL INSURANCE
旅游保险

DEPARTURE DATE
出发日期

TOUR FARE
团费

AIRLINE
所用航空

REMARKS
备注
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